
 
 

 

Svar på styrelsefrågor rörande fasadmaterial och isolering 
inom AB Stockholmshems bostadsbestånd 

Förslag till beslut 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande. 
 
1. Styrelsen antecknar informationen.  
 
 
Linus Johansson 
Tf VD 
  
 

Ärende 
Styrelseledamöter Yvonne Fernell-Ingelström (M), Stefan Svanberg (KD) m.fl, har med 
anledning av  frågor som väckts i samband med branden i höghuset Grenfell Tower i 
London, juni 2017, i skrivelse, begärt svar på ett antal frågor rörande fasadmaterial 
och isolering i bolagets bestånd. 
 
Finns de typer av material och isolering som förekom i Londonbranden, inom AB 
Stockholmshems bostadsbestånd?  
 
Cellplast har de senaste decennierna använts inom byggbranschen som isolering i 
fastigheter men på olika sätt beroende på byggår och användningsområde. 
Användningen av cellplast är på samma sätt som övriga byggmaterial styrt och 
kontrollerat via gällande byggregler. I Sverige får man inte använda cellplast på det sätt 
som var aktuellt i Londonbranden i hus högre än två våningar.  
 
För oss är det och har alltid varit viktigt att våra hyresgäster har ett tryggt och säkert 
boende. Som bostadsbolag följer vi rekommendationer från MSB och räddningstjänst.  
Vår nyproduktion och renovering är noggrant kontrollerad utifrån gällande regelverk 
och vi säkerställer att våra fastigheter uppfyller gällande brandsäkerhetskrav. Vi 
arbetar förebyggande med systematiskt brandskyddsarbete i alla våra hus och 
kontrollerar löpande exempelvis rökluckor, utrymningsvägar och fastigheternas skick 
Vi är därmed säkra på att denna typ problematik inte finns i vårt bestånd. 
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